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Sponsorowaniem klubu zain-
teresowana była firma Mar-

tifer, która proponowała 50 
tysięcy złotych za dwa poje-
dynki. 
- Nie mogliśmy się na to 
zgodzić, to zdecydowanie za 
mało - stwierdził Koźmiński.

Zbigniew Koźmiński w Piaście 
pracuje już pół roku, jak na ra-
zie efektów pracy w zakresie 
poszukiwania sponsora nie 
widać, a jego pensja wynosi 
ok. 13.000 zł miesięcznie.

Łukasz Fedorczyk

Na odcinku oko³o 
100 metrów, wzd³u¿ 
ulicy Wyszyñskiego 
powstan¹ ekrany 
dŸwiêkoch³onne 
- planuj¹ gliwiccy 
urzêdnicy.

Realizacja projektu uzale- 
¿niona jest od przyznania 
dofinansowania w ramach 

specjalnego programu re-
alizowanego przez Uniê 
Europejsk¹. 
Wzd³u¿ krawê¿ników po- 
wstaæ ma pas o wysokoœci 
ok. 4 metrów, sk³adaj¹cy 
siê ze specjalnych koloro-
wych paneli z blachy tra-
pezowej.  Planowany koszt 
inwestycji to oko³o 1,5 mln 
z³. (silirpa)

Skuteczna metoda na tiry?

Ekrany 
w centrum
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Z „miastem” na koszulkach
Już we wrześniu 2009 r. Zbigniew Koźmiński 
oznajmiał na łamach Gazety Miejskiej, że klub 
na takim poziomie jak Piast zasługuje na do-
brego sponsora. 
- Wiadomo, że teraz jak komuś nie uda się cze-
goś załatwić, to usprawiedliwia się kryzysem, a 
ja tego nie będę robił. Zaproponowałem kole-

gom zmianę patrzenia na tę sferę naszego życia, docenienie, 
ustalenie innych cen. Do tej pory sprzedawało się reklamy za 
kwoty dosyć śmieszne, rzędu 5-6 tysięcy złotych, a ja uwa-
żam, że tak nie wolno robić. Według mnie, napis na koszulce 
nie może kosztować grosze tylko określoną kwotę. Kluby z 
czołówki Ekstraklasy brały milion euro za taką reklamę. Ze 
sponsorem dla Piasta jest drobny kłopot, ale z czasem się 
go załatwi – mówił wówczas wiceprezes Piasta.
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